
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 6. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 70

Med baggrund i, at den politiske aftale fra maj 2016 om befordringspligten 2017-2019 på

et liberaliseret postmarked udløber med udgangen af 2019, vil ministeren oplyse, om

Postdanmark i årene frem fortsat kan varetage den landsdækkende befordringspligt med

uændret serviceniveau til borgerne, uden at der er behov for årligt statsligt tilskud fra fi-

nansloven? Såfremt ministeren vurderer, at der som noget nyt bliver behov for et årligt

statsligt tilskud til Postdanmark (PostNord), bedes oplyst i hvilken størrelsesorden, dette

tilskudsbehov forventes at blive ud fra en forudsætning om uændret postservice til bor-

gerne og erhvervslivet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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